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Zapytanie Radnego 

Szanowny Pan Prezydent Piotr Jedliński 

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców odnośnie kampanii bilbordowej Pana 
Prezydenta, 

proszę o wyjaśnienie: 

1. Ile nośników na terenie miasta zostało wykorzystanych do kampanii 
2. Jakie poniesiono koszty 
3. Kto prowadził kampanię w imieniu Prezydenta 
4. Jaka firma realizowała zadanie 

Oczekuję odpowiedzi na piśmie 
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